

## § 1 Mötets öppnande

Gabriel Andersson(Ordförande) öppnar mötet klockan .

## § 2 Närvarande

Gabriel Andersson (Ordförande)  
Mikael Malmqvist (Vice Ordförande)  
Victor Nilsson (Sekreterare)  
Björn Bergquist (Masteransvarig)

## § 3 Val av mötets ordförande

Gabriel Andersson väljs som mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Victor Nilsson väljs som mötets sekreterare.

## § 5 Val av mötets justerare tillika rösträknare

Jonathan väljs som mötets justerare tillika rösträknare.  
Björn väljs som mötets justerare tillika rösträknare.

## § 6 Adjungeringar

*Föreligger ej.*

## § 7 Uppföljning

- Arrstopp för P.R.I.T. är upphävt. Detta ska informeras om på sektionmötet.

## § 8 Meddelanden

*Föreligger ej.*

## § 9 Diskussionspunkter

- Styrelsen har workshop inför sektionens mötet den 24/2.
- Konceptet talman: En person som sköter sektionens mötet i ett halvårs/ett års tid.
  - Något vi vill införa? En övrig fråga under mötet.
- Serveringstillstånd ska sökas snart; vi behöver höra om PTSen framför allt.
- Aspning: snIT, styrIT, frITid och FanbärerIT
  - Mer bonding-arr.
  - Capture the flag - FanbärerIT och frITid?
  - Pubkväll?
  - Skriva en VP?
  - Studentrösten med asparna - ArmlIT, frITid, snIT
  - Styrelsekalas
  - Quizkväll/Brunch i Hubben
  - EDIT-tävling/cases
  - Svettband som aspplagg
  - Gött häng på nåt vis, nån stans. Bowling?
  - Åka och bada
- Förbud mot visa livsmedel i Hubben något för Lokalpolicyn?
  - Nej, då det är alldeles för specifikt för att spelas i en policy.
  - På sin höjd kan man föra in en post om hur sådana regler ska presenteras.

## § 10 Runda Bordet

## § 11 Mötets avslutande

*Nu är det slut för idag \*klappklapp\**

*Tack och adjö för idag \*klappklapp\**

*Tänk vad dagen gått fort*

*Tänk så mycket vi gjort*

*Men nu är det slut för idag \*klappklapp\**

Gabriel Andersson avslutar mötet 13:05